
Protokół Nr VII/2003
--------------------------------------------------------------------------------------

z  sesji Rady Miejskiej w Dobrej odbytej 11 września 2003 r. 
w sali konferencyjnej  Domu Kultury w Dobrej.

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Eugeniusz Żerkowski  o godz. 905 otworzył 

VII  sesję  Rady Miejskiej  w Dobrej  stwierdzając,  że  na  stan  15  radnych Rady 
Miejskiej w Dobrej w sesji  bierze udział 15 radnych, co stanowi quorum, przy 
którym Rada może obradować i podejmować uchwały.
Lista obecności radnych  stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Przewodniczący Eugeniusz  Żerkowski   poinformował,  że  w posiedzeniu 
udział  biorą  zaproszeni  goście:  radny  powiatowy  –  p.  Andrzej  Piątkowski, 
kierownicy  jednostek,  zakładów  pracy,  przedstawiciele  samorządów  wiejskich, 
sołtysi  oraz  Burmistrz  Dobrej  –  p.  Marianna  Ochocka,  Sekretarz  Dobrej  –  p. 
Bogdan Kmieć i Skarbnik Dobrej – p. Beata Kmieć.

Przedstawił  kierownika  Posterunku  Policji  w  Dobrej  p.  Piotra 
Czernichowskiego, który po raz pierwszy jest obecny na sesji Rady Miejskiej w 
Dobrej.

Listy obecności zaproszonych gości stanowią załączniki nr 2 i 3 do protokółu.
Protokołowała obrady – Barbara Kominiarczyk – inspektor UM w Dobrej.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobrej zaproponował, aby ze względów 
formalnych  dokonać  przesunięć  w  porządku  obrad  poprzez  przesunięcia 
podpunktu 7 w pkt. 8 tj.  Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu 
Rejonowego w Turku na kadencję 2004 – 2007 do odrębnego pkt 9. Punkty 9 i 10 
stałyby się odpowiednio punktami 10 i 11 porządku obrad.
Wyjaśnił,  że  proponowana  zmiana  wynika  z  faktu,  iż  wybór  ławników  jest 
czynnością wieloetapową, w ramach której zostanie dokonane:

1) przyjęcie Regulaminu wyborów ławników
2) powołanie Komisji Skrutacyjnej
3) przedstawienie opinii o kandydatach Zespołu Opiniującego
4) wybór ławników w drodze tajnego głosowania
5) ustalenie wyników głosowania. 

Nie zgłoszono uwag do przedstawionej propozycji.
 



Przewodniczący przedstawił porządek obrad VII sesji Rady Miejskiej w 
Dobrej wraz z wprowadzonymi zmianami.

Porządek obrad :

1. Otwarcie Sesji.
2. Stwierdzenie quorum.
3. Przedstawienie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Sprawy samorządu.
7. Sprawozdanie Burmistrza Dobrej z realizacji uchwał i działalności 

międzysesyjnej. 
8. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) uchwalenia  założeń  Wieloletniego  Planu  Inwestycyjnego  w  Gminie 
Dobra na lata 2003 – 2008 – nr VII/44/03,

2) realizacji zadania inwestycyjnego p.n. „Przebudowa drogi gminnej Linne 
– Ostrówek” – nr VII/45/03,

3) realizacji  zadania  inwestycyjnego  p.n.  „Przebudowa  drogi  gminnej 
Potworów – Czajków” – nr VII/46/03,

4) realizacji zadania inwestycyjnego p.n. „Budowa kanalizacji sanitarnej z 
przykanalikami m. Dobra Etap III” – nr VII/47/03,

5) realizacji zadania inwestycyjnego p.n. „Budowa kanalizacji sanitarnej z 
przykanalikami m. Dobra Etap IV” – nr VII/48/03,

6) zmiany budżetu na 2003 r. – nr VI/49/03,

7) wyrażenia zgody na oddanie w najem lokalu użytkowego – nr VII/50/03,

8) określenia zasad używania herbu Gminy Dobra – nr VII/51/03.

9. Wybór ławników do Sądu Rejonowego w Turku na kadencję 2004 – 2007.
1) przyjęcie Regulaminu wyborów ławników
2) powołanie Komisji Skrutacyjnej
3) przedstawienie opinii o kandydatach Zespołu Opiniującego
4) wybór ławników w drodze tajnego głosowania
5) ustalenie wyników głosowania.

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych
11. Wolne wnioski.
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ad: 4.
Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji.

 
Przewodniczący oznajmił, iż protokół Nr VI/2003 z poprzedniej sesji Rady 

Miejskiej w Dobrej był wyłożony do wglądu przed posiedzeniem Rady.
Przewodniczący stwierdził, że jest napisany zgodnie z przebiegiem sesji i 

zgłosił wniosek o nie odczytywanie protokołu, gdyż jest on do wglądu w biurze 
Rady, w godzinach pracy urzędu .

Wniosek  został  przyjęty  przez  Radę  jednogłośnie  tj.  na  15  radnych  za  jego 
przyjęciem głosowało 15, przeciw--------, gł. wstrzymujące--------. 
Protokół nr VI/2003 sesji  Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 27.06.2003 r.  został 
jednogłośnie przyjęty przez Radę, bez odczytywania.

ad: 5.
Interpelacje i zapytania radnych.

Radny Michał Błazełek wnioskował o przesłanie pisma do Rejonu Dróg w 
sprawie naprawy zarwanego przepustu w Józefowie.

ad:  6.
Sprawy samorządu.

Pan  Eugeniusz  Szczepaniak  (soł.  Mikulice)  prosił  o  rozwiązanie  sytuacji  p. 
Stasiaka ze wsi Mikulice, któremu sąsiad p. Graczyk zamknął dojazd przez swój grunt do 
łąki p. Stasiaka.

Pani Barbara Chorąziak (soł. Chrapczew) poinformowała o braku wodociągu we 
wsi  Chrapczew.  Zaproponowała pobór  wody z  hydrantu  przy budynku zlikwidowanej 
Spółdzielni Kółek Rolniczych w Dobrej,  za który mieszkańcy będą wnosić opłaty lub 
wykonanie wodociągu dla sołectwa od strony wsi Szymany.

Przewodniczący stwierdził, że odpowiedzi zostaną udzielone w pkt. 10.
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ad:  7.   
Sprawozdanie   Burmistrza  Dobrej     z realizacji uchwał i działalności   

międzysesyjnej.

Burmistrz  Dobrej  p.  Marianna  Ochocka  przedstawiła  sprawozdanie  z 
wykonania uchwał Rady Miejskiej w Dobrej i działalności międzysesyjnej.
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu.
Dodatkowo poinformowała  o  powołaniu  p.  Małgorzaty Osiwała  na  stanowisko 
kierownika Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Dobrej – od dnia 
1.08.2003 r.  
Radni nie zgłosili zapytań do przedstawionej informacji.

ad: 8.
Podjęcie uchwał

1) Uchwalenie założeń Wieloletniego Planu Inwestycyjnego w Gminie Dobra na 
lata 2003 – 2008 – nr VII/44/03,

P. Burmistrz  przedstawiła założenia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego w 
Gminie Dobra na lata 2003 – 2008. Wyjaśniła, że plan jest skromnie opisany lecz 
wykonany został przede wszystkim na potrzeby dokumentacji o dotację z funduszu 
SAPARD czterech pierwszych zadań.

Podkreśliła, iż na pierwsze 4 zadania ujęte w powyższym planie tj.:

 „Przebudowa drogi gminnej Linne – Ostrówek”
· przewiduje  się  koszty realizacji  w wysokości  385.005,16  zł,  zaplano-

wano finansowanie zobowiązań: w 2003 r. –  3.210,00 zł i pokrycie ich 
nastąpi ze środków określonych w uchwale budżetowej oraz w 2004 r. – 
381.795,16 zł, gdzie źródłem pokrycia zobowiązań będą środki własne 
gminy pochodzące z podatku od nieruchomości w wys. 197.900,48 zł 
oraz dofinansowania ze środków Unii Europejskiej w ramach programu 
SAPARD w wysokości 183.894,68 zł.

 „Przebudowa drogi gminnej Potworów – Czajków”
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· przewiduje się koszty w wysokości 352.998,07 zł, których finansowanie 
nastąpi:  w  2003  r.  (pokrycie  ze  środków  określonych  w  uchwale 
budżetowej) i w 2004 r. (środki własne gminy pochodzące z podatku od 
nieruchomości w wysokości 181.448,43 zł roku oraz dofinansowanie ze 
środków Unii Europejskiej w ramach programu SAPARD w wysokości 
168.607,14 zł)

 „Budowa kanalizacji sanitarnej z przykanalikami m. Dobra Etap III”
· koszt zadania 298.212,78 zł

 „Budowa kanalizacji sanitarnej z przykanalikami m. Dobra Etap IV”
· koszt – 1.530.000,00 zł.

P.  Burmistrz  poinformowała,  że  część  kanalizacji  sanitarnej  w Dobrej  – 
Etap III planuje się realizować w 2003 r. i 2004 r., natomiast Etap IV inwestycji 
zaplanowano na lata 2004 – 2006. 
Tak jak w poprzednich zadaniach pokrycie zobowiązania następować będzie ze 
środków  określonych  w  uchwale  budżetowej,  jak  również  dofinansowania  ze 
środków  Unii  Europejskiej  w  ramach  programu  SAPARD,  Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej oraz funduszy strukturalnych 
(Etap IV).

Pani  Burmistrz  wyjaśniła,  że  rozpoczęcie  procedury  przetargowej  może 
nastąpić  po  otrzymaniu  promesy  z  funduszy  SAPARD  lub  z  funduszy 
strukturalnych.

Przedstawiła  również  propozycje  innych  zadań  ujętych  w  „Wieloletnim 
planie inwestycyjnym” – załącznik do uchwały.

P.  Burmistrz  stwierdziła,  że  następne  4  uchwały  dotyczą  pierwszych 
czterech  zadań  omówionych  łącznie  z  Wieloletnim  Planem  Inwestycyjnym  w 
Gminie Dobra.

Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Piotr Bernard 
Stencel  zaproponował  wspólne  głosowanie  na  wszystkie  uchwały  związane  z 
Wieloletnim Planem Inwestycyjnym w Gminie Dobra.
Wnioskował  także,  aby  w  pierwszej  kolejności  zostały  przegłosowane 
poszczególne  zadania  planu,  a  następnie  cała  uchwała  w  sprawie  uchwalenia 
założeń Wieloletniego Planu Inwestycyjnego w Gminie Dobra na lata 2003 – 2008.
Swą propozycję  umotywował  tym, że  nie  każdy projekt  inwestycji  radni  mogą 
przyjąć do realizacji i konieczne byłoby przeprowadzenie odpowiednich zmian w 
planie.
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Pani  Barbara  Stasiak  –  inspektor  prawny  Urzędu  Miejskiego  w  Dobrej 
wyjaśniła, że nie można kompleksowo przegłosować wszystkich uchwał, chociaż 
dotyczą  jednaj  sprawy,  lecz  każdy projekt  uchwały musi  zostać  przyjęty przez 
Radę oddzielnie.
Poinformowała, że projekty następnych po planie uchwał tj. od nr VII/45/03 do 
VII/48/03  dotyczą  realizacji  inwestycji,  zgodnie  z  Wieloletnim  Planem 
Inwestycyjnym w Gminie Dobra, ujętych w pozycjach 1, 2, 3 i 4.

Przewodniczący  Komisji  Socjalno  –  Społecznej  Michał  Błazełek  poparł 
wniosek  przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Mienia  Komunalnego,  aby  w 
pierwszej  kolejności  przegłosowane  zostały uchwały  dotyczące  poszczególnych 
zadań.

 

Przewodniczący  zarządził  przegłosowanie  wniosku  przewodniczących 
Komisji  Rady,  który został  jednogłośnie  przyjęty przez  Radę tj.  na  15 radnych 
obecnych na sali  podczas  głosowania  za  jej  przyjęciem głosowało  15  radnych, 
przeciw---------, głosy wstrzymujące-------.

Przystąpiono do głosowania od projektu uchwały nr VII/45/03.

 

2)  Realizacja zadania inwestycyjnego p.n. „Przebudowa drogi gminnej Linne – 
Ostrówek”

Przewodniczący  Piotr  Bernard  Stencel  przedstawił  pozytywną  opinię 
Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego do projektu uchwały.

Radny  Michał  Błazełek  przewodniczący  Komisji  Socjalno  –  Społecznej 
oświadczył, że również Komisja Socjalno – Społeczna zaakceptowała pozytywną 
opinię do projektu uchwały.

Radni nie zgłosili uwag.
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Przewodniczący  zarządził  przegłosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie 
realizacji  zadania  inwestycyjnego  p.n.  „Przebudowa  drogi  gminnej  Linne  – 
Ostrówek”.

Uchwała została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 15 radnych obecnych na 
sali podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw---------, 
głosy wstrzymujące-------.

Uchwała  nr VII/45/03  Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 11.09.2003 r. w sprawie 
realizacji  zadania  inwestycyjnego  p.n.  „Przebudowa  drogi  gminnej  Linne  – 
Ostrówek” stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

3) Realizacja zadania inwestycyjnego p.n. „Przebudowa drogi gminnej  
Potworów – Czajków”

Przewodniczący  Rady  Eugeniusz  Żerkowski  poprosił  przewodniczących 
Komisji o przedstawienie ich opinii.

Przewodniczący Piotr Bernard Stencel poinformował o pozytywnej opinii 
Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego do projektu uchwały.

Radny  Michał  Błazełek  przewodniczący  Komisji  Socjalno  –  Społecznej 
przedstawił opinię pozytywną przyjętą na posiedzeniu Komisji.

Przewodniczący zarządził przegłosowanie projektu uchwały w sprawie realizacji 
zadania inwestycyjnego p.n. „Przebudowa drogi gminnej Potworów – Czajków”.

Uchwała została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 15 radnych obecnych na 
sali podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw---------, 
głosy wstrzymujące-------.
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Uchwała  nr VII/46/03  Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 11.09.2003 r. w sprawie 
realizacji  zadania inwestycyjnego p.n.  „Przebudowa drogi gminnej Potworów – 
Czajków” stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

4) Realizacja zadania inwestycyjnego p.n. „Budowa kanalizacji sanitarnej z  
przykanalikami m. Dobra Etap III”

Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego  Piotr Bernard 
Stencel przedłożył opinię zgodną z projektem uchwały.

Radny  Michał  Błazełek  przewodniczący  Komisji  Socjalno  –  Społecznej 
oznajmił, że Komisja Socjalno – Społeczna zaakceptowała pozytywną opinię do 
projektu.

Przewodniczący  zarządził  przegłosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie 
realizacji  zadania  inwestycyjnego  p.n.  „Budowa  kanalizacji  sanitarnej  z 
przykanalikami m. Dobra Etap III”.

Uchwała została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 15 radnych obecnych na 
sali podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw---------, 
głosy wstrzymujące-------.

Uchwała  nr VII/47/03  Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 11.09.2003 r. w sprawie 
„Budowa  kanalizacji  sanitarnej  z  przykanalikami  m.  Dobra  Etap  III”  stanowi 
załącznik nr 8 do protokołu.

5) Realizacja zadania inwestycyjnego p.n. „Budowa kanalizacji sanitarnej z  
przykanalikami m. Dobra Etap IV”

Przewodniczący Eugeniusz Żerkowski poprosił przewodniczących Komisji 
o przedstawienie ich opinii.
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Przewodniczący  Piotr  Bernard  Stencel  wyraził  opinię  pozytywną  do 
przedstawionego  projektu  uchwały,  zgodnie  z  decyzją  Komisji  Budżetowej  i 
Mienia Komunalnego.

Radny  Michał  Błazełek  przewodniczący  Komisji  Socjalno  –  Społecznej 
oświadczył, że również Komisja Socjalno – Społeczna wydała pozytywną opinię 
do propozycji przedstawionej przez p. Burmistrz.

Przewodniczący zarządził przegłosowanie projektu uchwały w sprawie realizacji 
zadania inwestycyjnego p.n. „Budowa kanalizacji sanitarnej z przykanalikami m. 
Dobra Etap IV”.

Uchwała została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 15 radnych obecnych na 
sali podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw---------, 
głosy wstrzymujące-------.

Uchwała  nr VII/48/03  Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 11.09.2003 r. w sprawie 
realizacji  zadania  inwestycyjnego  p.n.  „Budowa  kanalizacji  sanitarnej  z 
przykanalikami m. Dobra Etap IV” stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

Przewodniczący  Eugeniusz  Żerkowski  stwierdził,  że  następne  będzie 
przegłosowanie uchwały w sprawie założeń Wieloletniego Planu Inwestycyjnego 
w Gminie Dobra,  poprosił przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii do 
powyższego projektu.

1) Uchwalenie założeń Wieloletniego Planu Inwestycyjnego w Gminie Dobra na 
lata 2003 – 2008 

Przewodniczący Eugeniusz Żerkowski poprosił przewodniczących Komisji 
o przedstawienie ich opinii nt.  przedstawionego projektu uchwały.
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Przewodniczący  Piotr  Bernard  Stencel  przedstawił  pozytywną  opinię 
Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego do projektu uchwały.

Radny  Michał  Błazełek  przewodniczący  Komisji  Socjalno  –  Społecznej 
oświadczył, że również Komisja Socjalno – Społecznej wydała pozytywna opinię.

Przewodniczący  zarządził  przegłosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie 
uchwalenia założeń Wieloletniego Planu Inwestycyjnego w Gminie Dobra na lata 
2003 – 2008.

Uchwała została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 15 radnych obecnych na 
sali podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw---------, 
głosy wstrzymujące-------.

Uchwała nr VII/44/03 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 11.09.2003 r. w sprawie 
uchwalenia założeń Wieloletniego Planu Inwestycyjnego w Gminie Dobra na lata 
2003 – 2008 stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

6) Zmiany budżetu na 2003 r.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobrej Eugeniusz Żerkowski, na prośbę 
p. Burmistrz oddał głos p. Beacie Kmieć – Skarbnikowi Dobrej, która przedstawiła 
zmiany zgodnie z załącznikiem nr 10. 
P. Skarbnik zaproponowała również wprowadzenie zmiany uchwały budżetowej w 
§  13  dotyczącą  możliwości  zaciągania  kredytów krótkoterminowych  do  kwoty 
100.000,- zł. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Piotr Bernard 
Stencel zwrócił uwagę, iż tak ważną kwestię dotyczącą budżetu powinna omówić 
p. Burmistrz.

Burmistrz Dobrej p. Marianna Ochocka wyjaśniła, iż w § 13  pkt 4 uchwały 
budżetowej na 2003 r. upoważnia się Burmistrza do „Zaciągania zobowiązań do 
sumy 100.000,00 zł”, a zapis ten nie upoważnia Burmistrza do zaciągnięcia nawet 
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małej pożyczki bez zgody Rady. Dlatego proponuje się dodanie pkt 5 – z zapisem 
o  upoważnieniu  Burmistrza  do  „Zaciągania  kredytów  krótkoterminowych  do 
kwoty 100.000,- zł”. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Piotr Bernard 
Stencel wyraził opinię, że sprawa upoważnienia Burmistrza do pobrania kredytu , 
ze względu na swą wagę, nie powinna być omawiana na sesji.

Burmistrz  Dobrej  wycofała  sprawę  zmiany budżetu  w części  dotyczącej 
kredytu do omówienia na posiedzenie komisji.

Przewodniczący Eugeniusz Żerkowski poprosił przewodniczących Komisji 
o  przedstawienie  ich  opinii  nt.  proponowanych  zmian  budżetu  łącznie  z 
przedstawionymi przez p. Skarbnik.

Przewodniczący  Piotr  Bernard  Stencel  przedstawił  pozytywną  opinię 
Komisji  Budżetowej  i  Mienia  Komunalnego  do  projektu  uchwały  wraz  ze 
zmianami przedstawionymi na sesji.

Radny  Michał  Błazełek  przewodniczący  Komisji  Socjalno  –  Społecznej 
oświadczył, że również Komisji Socjalno – Społecznej wydała pozytywna opinię 
do zaproponowanych zmian budżetu.

Przewodniczący  zarządził  przegłosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany 
budżetu na 2003 r.

Uchwała została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 15 radnych obecnych na 
sali podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw---------, 
głosy wstrzymujące-------.

Uchwała nr VII/49/03 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 11.09.2003 r. w sprawie 
zmiany budżetu na 2003 r. stanowi załącznik nr 10 do protokołu.
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Przewodniczący Eugeniusz Żerkowski zarządził kilkuminutową przerwę.
Wznawiając obrady po przerwie przewodniczący poprosił zastępcę Burmistrza p. 
Bogdana Kmiecia do stołu prezydialnego,  a  następnie oddał  głos Burmistrzowi 
Dobrej p. Mariannie Ochockiej. 

8) Wyrażenie zgody na oddanie w najem lokalu użytkowego

P. Burmistrz wyjaśniła, że projekt uchwały dotyczy oddania w najem lokalu 
użytkowego składającego się z 3 pomieszczeń o łącznej powierzchni 32m2. 
Poinformowała, że lokal położony w Dobrej przy ul. Wiatraki 15 proponuje się 
wynająć na czas nieoznaczony – z przeznaczeniem na gabinet stomatologiczny.
Oświadczyła, iż osoba pragnąca wynająć lokal samodzielnie przystosowała go do 
użytkowania jako gabinet.

Przewodniczący Eugeniusz Żerkowski poprosił przewodniczących Komisji 
o przedstawienie ich opinii.

Radny  Michał  Błazełek  przewodniczący  Komisji  Socjalno  –  Społecznej 
oświadczył,  że  Komisja  Socjalno  –  Społeczna  wydała  pozytywną  opinię  do 
zaproponowanego projektu uchwały.

Przewodniczący  Piotr  Bernard  Stencel  przedstawił  pozytywną  opinię 
Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego w omawianej sprawie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Dobrej  zarządził  przegłosowanie 
projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  oddanie  w  najem  lokalu 
użytkowego.

Uchwała została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 15 radnych obecnych na 
sali podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw---------, 
głosy wstrzymujące-------.
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Uchwała  nr VII/50/03  Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 11.09.2003 r. w sprawie 
wyrażenia zgody na oddanie w najem lokalu użytkowego stanowi załącznik nr 11 
do protokołu.

9) Określenie zasad używania herbu Gminy Dobra.

P.  Burmistrz  przedstawiła  proponowane  zasady  używania  herbu  Gminy 
Dobra tzn.
· Herb Gminy może być używany wyłącznie przez organy Gminy, jej jednostki 

organizacyjne i pomocnicze oraz samorządowe instytucje kultury Gminy
· Dopuszcza  się  umieszczanie  herbu  Gminy  przez  organizacje  kulturalne, 

oświatowe, społeczne i  spółdzielcze, religijne oraz stowarzyszenia,   mające 
siedzibę na terenie Gminy, w szczególności na płatach chorągwi, wizytówkach i 
materiałach promocyjnych

· herb Gminy tj. wizerunek białego barana na zielonej murawie i w czerwonym 
polu  może  być  używany  w  kształcie,  proporcjach  i  kolorach  zgodnych  z 
wzorem graficznym zatwierdzonym w uchwale w sprawie Statutu Gminy  lub 
w kształcie ograniczonym do jego tarczy.

P.  Burmistrz  poinformowała  również  o dwóch propozycjach uchwały:  w 
pierwszej  propozycji  Rada  Miejska  zezwala  na  używanie  herbu  w  innych 
okolicznościach niż wcześniej przedstawione, w drugiej natomiast – Burmistrz.

Przewodniczący Eugeniusz Żerkowski poprosił przewodniczących Komisji 
o przedstawienie ich opinii.

Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Piotr Bernard 
Stencel oznajmił, iż Komisja przyjęła pozytywną opinię do projektu uchwały, w 
którym o używaniu herbu Gminy decyduje Rada Miejska w Dobrej.

Radny  Michał  Błazełek  przewodniczący  Komisji  Socjalno  –  Społecznej 
poinformował, że Komisja Socjalno – Społeczna zaakceptowała drugą propozycję 
projektu uchwały tj. Burmistrz wyraża zgodę na możliwość używania herbu i w 
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tym  wypadku  przysługiwać  będzie  odwołanie  do  Rady  w  ciągu  14  dni,  jeśli 
Burmistrz nie wyrazi zgody na używanie herbu.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Dobrej  zarządził  przegłosowanie 
pierwszej  wersji  projektu  uchwały w sprawie  określenia  zasad  używania  herbu 
Gminy Dobra – Rada Miejska w Dobrej wyraża zgodę na używanie herbu.

Uchwała  została  przyjęta  przez  Radę  większością  głosów  tj.  na  15  radnych 
obecnych na sali  podczas  głosowania  za  jej  przyjęciem głosowało  14  radnych, 
przeciw – 1, głosy wstrzymujące-------.

Uchwała  nr VII/51/03  Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 11.09.2003 r. w sprawie 
określenia  zasad  używania  herbu  Gminy  Dobra  stanowi  załącznik  nr  12 do 
protokołu.

ad: 9.
Wybór ławników do Sądu Rejonowego w Turku

 na kadencję 2004 – 2007.

1) Przyjęcie Regulaminu wyborów ławników.

Pani Barbara Stasiak – prawnik Urzędu przedstawiła Regulamin wyborów 
ławników Sądu Rejonowego w Turku, w tym do orzekania w sprawach z zakresu 
prawa pracy oraz projekt uchwały w sprawie przyjęcia tego Regulaminu.

Poinformowała,  iż  w  regulaminie  zawarto  wszystkie  zasady 
przeprowadzenia wyboru ławników oraz  punkt dotyczący ustalenia przez Radę 
dalszego sposobu wyboru ławników, w przypadku niemożności dokonania wyboru 
ławników w liczbie 5 według zasad regulaminu.

Przewodniczący  ogłosił  dyskusję,  jednak  radni  nie  zgłosili  uwag  do 
przedstawionego projektu regulaminu.
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Przewodniczący  zarządził  przegłosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie 
uchwalenia Regulaminu wyboru ławników Sądu Rejonowego w Turku na kadencję 
2004 – 2007.

Uchwała została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 15 radnych obecnych na 
sali podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw---------, 
głosy wstrzymujące-------.

Uchwała  nr VII/52/03  Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 11.09.2003 r. w sprawie 
uchwalenia Regulaminu wyboru ławników Sądu Rejonowego w Turku na kadencję 
2004 – 2007 stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

2) Powołanie Komisji Skrutacyjnej

Przewodniczący  Eugeniusz  Żerkowski  poinformował,  że  do  wyborów 
zostanie  powołana  Komisja  Skrutacyjna,  która  będzie  pracować  w  składzie 
trzyosobowym, wyłonionym spośród radnych w drodze głosowania.
Poprosił o zgłaszanie kandydatów do Komisji Skrutacyjnej.

W skład Komisji Skrutacyjnej radni zgłosili następujące kandydatury:
 Radnego Henryka Gręzickiego
 Radny Krzysztofa Kucharskiego
 Radnego Stanisława Sekurę

Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Piotr Bernard 
Stencel  zgłosił wniosek o zamknięcie listy kandydatów.

Kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej.

Rada jednogłośnie przyjęła zaproponowany skład Komisji Skrutacyjnej  tj. na 15 
radnych obecnych na sali podczas głosowania za jego przyjęciem głosowało – 15 
radnych , przeciw------, głosy wstrzymujące-------.

3) Przedstawienie opinii o kandydatach Zespołu Opiniującego

15



Przewodniczący poprosił  o przedstawienie opinii o kandydatach Zespołu 
Opiniującego kandydatów na ławników. 

Pan Bogdan Kmieć – przewodniczący poinformował, że przyjętych zostało 
13  zgłoszeń  na  ławników Sądu  Rejowego  w Turku,  w  tym 1  kandydatura  do 
orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy.

Zespół negatywnie zaopiniował kandydaturę Pani Katarzyny Bartosik,  która  nie 
spełniała wymogów formalnych określonych w art. 158 § 1ustawy z dnia 27 lipca 
2001 r. – Prawo o ustroju sądów powszechnych tzn. nie ukończyła 35 lat. 
Pozostali kandydaci na ławników Sądu Rejonowego w Turku – Wydział Rodzinny 
i Nieletnich oraz Wydział Karny:

1. Bartosik Maria – Dobra
2. Fryt Andrzej – Skęczniew 
3. Gajda Halina – Rzymsko
4. Gil Barbara – Długa Wieś
5. Graczyk Teodozjusz – Rzymsko BG
6. Grzelak Alicja – Kościanki 
7. Grzelak Marianna – Moczydła 
8. Jaworska  Wanda – Rzymsko
9. Kiejnich Marianna – Wola Piekarska

10. Pawłowska Elżbieta – Dobra 
11. Rusztyn Mariola – Dobra 

oraz kandydatka na  ławnika Sądu Rejonowego w Turku do orzekania w sprawach 
z zakresu prawa pracy 

1. Stasiak Barbara – Dobra 
otrzymali pozytywną opinię Zespołu.

4) Wybór ławników w drodze tajnego głosowania

Członkowie  Komisji  Skrutacyjnej  na  jej  przewodniczącego  wybrali  radnego 
Krzysztofa Kucharskiego i przystąpiono do przeprowadzenia głosowania.
Po jego przeprowadzeniu przewodniczący zarządził kilkuminutową przerwę celem 
podliczenia głosów przez Komisję Skrutacyjną.
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5) Ustalenie wyników głosowania.

Po  wznowieniu  obrad  przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Dobrej  Eugeniusz 
Żerkowski  oddał  głos  przewodniczącemu  Komisji  Skrutacyjnej  radnemu 
Krzysztofowi Kucharskiemu, który przedstawił wyniki głosowania.

Radny Krzysztof Kucharski stwierdził, że w wyniku głosowania ławnikami 
 Sądu Rejonowego w Turku – Wydział Rodzinny i Nieletnich oraz Wydział Karny 
zostały:

1. Bartosik Maria 
2. Grzelak Marianna 
3. Rusztyn Mariola 

oraz na  ławnika Sądu Rejonowego w Turku do orzekania w sprawach z zakresu 
prawa pracy 

1. Stasiak Barbara

Wyjaśnił, iż nie wybrano czwartego ławnika, dlatego musi odbyć się dodatkowe 
głosowanie spośród następujących kandydatek:

1. Gil Barbara
2. Grzelak Alicja
3. Kiejnich Marianna 
4. Pawłowska Elżbieta 

które uzyskały największą tą samą liczbę głosów.

Po przeprowadzeniu  dodatkowego tajnego głosowania  przewodniczący Komisji 
Skrutacyjnej  oznajmił,  że  czwartym  ławnikiem  Sądu  Rejonowego  w  Turku  z 
terenu Gminy Dobra została pani Marianna Kiejnich, co stwierdzono w protokole 
głosowania na ławników, podpisanym przez członków Komisji Skrutacyjnej.

Przewodniczący Eugeniusz Żerkowski stwierdził, iż zgodnie z protokołem z 
głosowania ławnikami wybrani zostali:
 do Sądu Rejonowego w Turku – Wydział Rodzinny i Nieletnich oraz Wydział 

Karny 

1. BARTOSIK MARIA 
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2. GRZELAK MARIANNA  
3. KIEJNICH MARIANNA
4. RUSZTYN MARIOLA

 na ławnika Sądu Rejonowego w Turku do orzekania w sprawach z zakresu 
prawa pracy na kadencję 2004 – 2007 została wybrana – pani Barbara Stasiak.

co zostanie zawarte w treści uchwały nr VII/53/03 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 
11.09.2003 r.

Uchwała  nr VII/53/03  Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 11.09.2003 r. w sprawie 
wyboru ławników Sądu Rejonowego w Turku na kadencję 2004 – 2007 stanowi 
załącznik nr 14 do protokołu.

Do uchwały dołączono protokoły Komisji  Skrutacyjnej  powołanej  na  VII  Sesji 
Rady Miejskiej  w Dobrej  w dniu  11  września  2003 roku z  przeprowadzonych 
tajnych głosowań w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Turku oraz 
na ławnika do Sądu Pracy na kadencję 2004 – 2007.

ad: 10.
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.

Burmistrz Dobrej p. Marianna Ochocka odpowiedziała:

− pismo do drogi do Zarządu Dróg Powiatowych w sprawie naprawy zarwanego 
przepustu w Józefowie zostało przesłane, ponieważ jednak brak działania w 
sprawie  –  zostanie  ponowione.  Również  radny powiatowy zgłosi  powyższą 
interpelację na obradach Rady Powiatu.

− wyznaczenie drogi do łąk p. Stasiaka nie jest w kompetencji gminy. Wyjaśniła, 
że u Urzędzie odbyło się spotkanie obu zainteresowanych, lecz nie doszło do 
porozumienia. Obecnie jedynie sąd może rozwiązać sporną sprawę.

− wykonanie wodociągu w Chrapczewie musi zostać przewidziane w budżecie, 
gdyż jest to inwestycja. Obecnie zaplanowano inne inwestycje.
Poinformowała,  iż  w  najbliższym  czasie  zostanie  wyjaśniona  sprawa 
możliwości poboru wody z hydrantu.
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P. Burmistrz, poinformowała o ostatnich do wykonania odcinków wodociągu 
tj. Chrapczew, Czyste i część ul. Narutowicza w Dobrej, które mogłyby być 
wykonane łącznie z modernizacją hydroforni. Zadanie to zostanie wykonane w 
dalszym  terminie,  gdyż  brak  środków  i  realizacja  innych  inwestycji 
uniemożliwia ich urzeczywistnienie.  

ad: 11.
Wolne wnioski.

Pan Piotr Czernichowski – kierownik Posterunku Policji w Dobrej prosił 
wszystkich obecnych o współpracę z Policją oraz zgłaszanie spraw nurtujących 
społeczeństwo w sołectwa gminy. 

W związku z tym, że porządek VII sesji Rady Miejskiej w Dobrej został 
wyczerpany  o godz. 1140 przewodniczący Eugeniusz Żerkowski zamknął obrady 
VII sesji Rady Miejskiej w Dobrej dziękując wszystkim za przybycie i udział w 
obradach.

 
     Protokołowała : Przewodniczył :

Przewodniczący 
 I n s p e k t o r           Rady Miejskiej w Dobrej 

 /-/ Barbara Kominiarczyk                                  /-/ Eugeniusz Żerkowski 
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